
 

 

Inspreken raadvergadering  

Donderdag 30 november 2023 

 

Mijn naam is Eefje Melssen en ik ben voorzitter van de Gemertse Atletiek Club, GAC. Vanavond maak ik graag 

gebruik van het recht tot inspreken om onze standpunten met betrekking tot de definitieve locatiekeus van de 

nieuwbouw van het Commanderij College met u te delen.  

 

De communicatie verdiend geen schoonheidsprijs.  

De pers is het officiële en gewenste communicatie kanaal op cruciale momenten steeds voor. Zowel de plannen 

omtrent de nieuwbouw als de definitieve keus van de verhuizing lazen wij eerst in het Gemerts Nieuwsblad. In de 

drie gesprekken met Wethouder mevrouw Steeghs en projectleider meneer Dekker blijkt dat het plan zich nog 

steeds in de oriëntatiefase bevindt, waardoor er weinig concrete afspraken met ons kunnen worden vastgelegd. 

In ons laatste gesprek op 16 november is mondeling en schriftelijk toegezegd dat onze punten in het plan en de 

begroting van de gemeente meegenomen worden. Helaas bepaald de vrijwaringsverklaring onderaan het verslag 

dat er geen rechten aan het gesprek en het verslag kunnen worden ontleend. Daarom maken wij vandaag 

gebruik van ons spreekrecht, zodat ook u onze standpunten hoort en deze mee kunt nemen bij uw 

besluitvorming. 

 

Onze club: GAC Gemert  

GAC Gemert is de atletiekvereniging in Gemert. Onze accommodatie is uitgerust met een drie jaar geleden voor 

een kleine miljoen euro vernieuwde kunststofbaan geschikt voor de valide en minder valide sporter. Destijds 

besloten na unanieme goedkeuring van de raad. En daar zijn wij nog elke dag blij mee.  

 

We zijn een fijne en gezellige club waar 450 leden van jong tot oud wekelijks vaker dan eens sporten. We hebben 

een grote groep jeugdleden die de basis van de atletieksport leren van enthousiaste jeugdtrainers en maar al te 

graag in de voetsporen willen treden van bijvoorbeeld Femke Bol en Lieke Klaver. Daarnaast zijn er tal van 

hardlopers die ieder op hun eigen niveau trainen en wedstrijden op de baan, de weg en in het bos lopen. Onze 

groep sportief wandelaars groeit, waardoor we ook onze oudere leden van passende trainingen kunnen voorzien 

zodat zij vitaal oud kunnen worden. Onlangs zijn er zelfs een aantal bossen bloemen uitgereikt aan 80-jarige 

actieve sporters, zowel een hardloper als sportief wandelaars.  

 

Niet alleen leden zijn sportief actief binnen onze club, ook vrijwilligers zetten zich met hart en ziel in. Sommige al 

60 jaar, bijna net zolang als onze club bestaat. Wij zijn trots op de grote groep trainers, de onderhoudsploeg die 

vrijwillig de accommodatie piekfijn in orde houdt en alle andere leden die zich vanuit verschillende commissies 

samen inspannen voor GAC.  

 

Voor veel van onze leden is de club hun tweede thuis, de plek waar zij vrienden ontmoeten, waar zij gezelligheid, 

maar ook troost vinden. Een plek waar je met gelijkgestemden samen kunt sporten, maar ook van een bak koffie 

kan genieten. Kortom, we zijn een sportclub met een sociale functie.  

 

 



Onze standpunten 

Vooropgesteld klinkt het voor ons als sportvereniging geweldig om onderwijs en sport dichter bij elkaar te 

brengen. Met sport wordt natuurlijk niet alleen voetbal bedoeld, toch? Op Sportpark Molenbroek zijn meerdere 

clubs gevestigd, waaronder wij. Een verhuizing van de school is niet perse nodig voor een samenwerking tussen 

GAC en het Commanderij College. Al jaren maken leerlingen van deze school veelvuldig gebruik van de 

atletiekbaan, het is immers maar ongeveer 800 meter fietsen. Je kunt het zelfs lopen.  

 

Onze zorgen zijn gericht op onze locatie en accommodatie.  

Door de bouwplannen zien we een aantal aanzienlijke veranderingen op ons af komen. In de eerste schetsen zien 

wij een school met klaverbladen, waarvan er eentje ruim over de Sportlaan en de crossbaan die in de bosschage 

naast de atletiekbaan ligt, is ingetekend. Een ander klaverblad raak nog net niet onze materiaalruimte die tevens 

dienst doet als secretariaat en op de planning stond uit te breiden naar een indoor trainingsruimte. Die 

bouwplannen waren af, maar staan nu in de ijskast. Want op dit moment krijgen wij hier geen vergunning voor 

zolang de locatiekeuze van het nieuwe schoolgebouw niet is bepaald. U begrijpt dat onze leden hier niet blij mee 

zijn. 

 

Concreet 

Ons is beloofd met onze standpunten rekening te houden, zowel in de planning als in de begroting van dit 

bouwproject. Hoewel we goed van vertrouwen willen zijn, benadrukken wij de volgende punten die voor ons als 

atletiekvereniging van groot belang zijn.  

 

Punt 1 De materiaalruimte   

De materiaalruimte huisvest al onze materialen, inclusief de materialen van het Commanderij College. En doet 

tijdens wedstrijden dienst als secretariaat. Zoals eerder benoemd stond uitbreiding naar een indoor 

trainingsruimte op de planning.  

 

Als in de uiteindelijke bouwtekening van de nieuwe school blijkt dat ons huidige gebouw moet plaatsmaken voor 

de school, verwachten wij dat voordat de bouw van de school start, er op een andere locatie op de 

accommodatie, al dan niet in samenwerking met VV Gemert, een nieuw gebouw gerealiseerd en bekostigd 

wordt. Dit nieuw te bouwen gebouw is dan geschikt voor zowel materiaalopslag, als secretariaat en indoor 

trainingsruimte. Ook is dit gebouw bereikbaar voor bevoorrading.  

 

Punt 2 Crossbaan blijft behouden 

Crossen, hardlopen op onverharde ondergrond, is een essentieel onderdeel van de atletieksport. Rondom de 

kunststofbaan ligt een onverharde crossbaan die voor een deel lijkt te verdwijnen bij de bouw van de school. 

Deze crossbaan willen wij blijven behouden, want deze is van cruciaal belang voor de trainingen en is een 

belangrijk onderdeel van onze accommodatie.  

 

Punt 3 Voldoende parkeergelegenheid  

Graag zien wij dat alle sporters, gedurende de hele week, gebruik kunnen maken van voldoende parkeerplaatsen 

dichtbij de accommodatie. Uiteraard inclusief de kort geleden gerealiseerde mindervalide parkeerplekken. De 

Wethouder benadrukte dat de huidige parkeerplaats niet gewijzigd gaat worden, voor ons zou dat prima zijn. 

Meer parkeerplekken hebben wij niet nodig. Tenzij deze parkeerplaatsen ook door nieuwe doelgroepen gebruikt 

gaan worden. Daarom benoemen wij dit punt toch. 

 

Punt 4 Veiligheid 

Ons laatste en meest belangrijke punt. Op de schetsen zien wij een klaverblad dat dus ruim over de Sportlaan 



valt. De Sportlaan is onze toegangsweg en ingang. Het is de aanvoerroute voor machines voor het onderhoud van 

de baan en voor bevoorrading van de kantine. Tevens is het ook de aanvoerroute voor brandweer en ambulance 

van zowel GAC als VV Gemert. Ook ontvangt VV Gemert via deze weg bij grote wedstrijden touringcars. 

In ons laatste gesprek met de Wethouder en projectleider is benadrukt dat en ik citeer uit het verslag: ‘de 

verplaatsing van de school moet voldoen aan een goede ruimtelijke ordening. Wat betekent dat GAC een ingang 

en calamiteiten route moet blijven behouden.’ Wij gaan er daarom vanuit dat, voordat de bouw van de school 

start, er een veilige toegangsweg en ingang gerealiseerd en bekostigd is.   

 

Tot slot 

Wij zijn ons bewust dat het een grote beslissing is die u maakt, het is een groot project waar veel geld mee 

gemoeid is. Onze standpunten zijn in dat kader relatief klein, maar met al deze bijkomende kosten voor de 

gemeente wordt de rekening voor de bewoners van Gemert-Bakel wel erg hoog. Is een goedkopere uitwerking 

niet wat meer maatschappelijk verantwoord? 

 

En voor ons is het overigens precies andersom. Uw beslissing zorgt op dit moment voor stilstand aangaande onze 

indoor trainingsruimte en voor veel onduidelijkheid rondom de door ons ingebrachte punten. Voor ons als 

bestuur, voor onze leden en vrijwilligers zijn dit wel degelijk grote zorgen.  

 

Dank u wel voor uw aandacht.  

 

 

 

 


